
22.IV.3 - IX sesja Rady Miejskiej, 25 marca 2015 r. 

Interpelujący radny: Marcin Dadel 

Radny, w nawiązaniu do informacji z sesji w dniu 16 marca i marcowego posiedzenia 

Komisji Budżetowej w sprawie pętli przy „Jantarze”, której istnienie wymaga kontraktowania 

dodatkowych wozokilometrów z MZK, a są to dość znaczące koszty, zapytał, kto wybudował 

tę pętlę i na czyim gruncie, do kogo należy budynek, czy jest i co zawiera umowa na 

korzystanie z niego, jakie są warunki tego kontraktu, czy znane są koszty pętli przy „Jantarze” 

ponoszone przez Miasto, i jakie są propozycje, żeby te koszty obniżyć. 

Dodatkowo Radny zapytał, czy Centrum Handlowe „Jantar” ponosi jakiekolwiek koszty tego, 

że na czołach autobusów kilku linii wyświetlona jest jego reklama. 

 

(Odpowiedzi udzielał Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki podczas sesji Rady Miejskiej 

w dniu 25 marca br.)  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/538.html
https://youtu.be/uvlxLK0uQfU?t=4h52m28s



